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Anne Poutanen ehdotti liikennepeilin lisäämistä Ilmarinkadun ja 
Reinikaisenkadun itäiseen liittymään näkemäesteiden takia. 
Elinympäristöpalvelut selvittävät peilin asennuksen mahdollisuuden. 
 
Mirja Vaittinen nosti esiin Kankaankadun uuden pinnoitteen halkeamat ja 
entiselle Shellin tontille ajetut lumien sulamisvesien vaikutukset. Lautakunta 
keskusteli päällystystöiden takuusta. Tekninen johtaja kertoi, että entisen 
Shellin tontin alueella on toimiva hulevesijärjestelmä. Alueelle on aiempina 
vuosinakin ajettu lunta, eikä sulamisvesistä ole ollut ongelmaa. Mikko 
Kyröläinen lisäsi, että alueen maita on vaihdettu pilaantuneiden maiden 
puhdistamisen yhteydessä, joka mahdollistaa sulamisvesien imeytymisen 
maahan. 

 


